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Vragen van het lid Baay-Timmerman (50PLUS) aan de Minister van 
Infrastructuur en Milieu over het bericht «Wel of geen keuring voor nieuw 
rijbewijs» (ingezonden 6 november 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Wel of geen keuring voor nieuw 
rijbewijs»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoeveel mensen tussen de 70 en 75 jaar, wiens rijbewijs 
begin januari 2014 verloopt en die door lange procedures genoodzaakt zijn 
hun nieuwe rijbewijs al in 2013 aan te vragen (omdat zij anders wekenlang 
zonder rijbewijs zitten), toch nog gekeurd moeten worden om dat nieuwe 
rijbewijs te krijgen, terwijl vanaf 2014 mensen pas gekeurd hoeven te worden 
vanaf 75 jaar? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat voor rijbewijzen die in 2014 ingaan de nieuwe regels 
zouden moeten gelden, ook als zij in 2013 aangevraagd zijn? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om te voorkomen dat deze groep mensen niet op eigen 
kosten onnodig gekeurd hoeft te worden? Bent u bereid voor deze groep 
mensen een overgangsregeling te treffen? 

Vraag 5
Bent u bereid om de groep rijbewijshouders tussen de 70 en 75 jaar, wiens 
rijbewijs in 2014 verloopt en die mede op aanraden van de Rijksdienst voor 
het Wegverkeer zich reeds hebben laten keuren, financieel te compenseren? 
Zo nee, waarom niet?

1 Noordhollands Dagblad, 4 november 2013. http://www.noordhollandsdagblad.nl/ombudsman/
article25491073.ece/Kamervragen-rijbewijskeuring.
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